
Referat til bestyrelsesmøde i HG-fodbold den 16.08.2023 

Deltagere: Peter Ditlevsen, Kim Jensen, 
Michael Helsinghoff, Henning Olsen, Tommy 
Lauth, Vivi Berthelsen, Henrik Hansen 
Tid:  18.30 
Sted: Klubhuset 
 

Mødeleder: Peter Ditlevsen  
Referent: Tina Sandager 
Fraværende med afbud:   
Særlige indbudte:  

  Emne Hvad skal vi 
udrette? Formål 

Proces Tid Beslutning og hvem gør hvad?                                                                  

1 Dagsorden 
 
 

Godkendelse af 
dagsorden 

  Godkendt 
 

2 Økonomi 
 
 

 Tommy Lauth 
orienterer 

 Regnskab afsluttet, og afleveret til Brian, 
revisor. 
- Baner og træner/leder udg. Fylder en del i 
regnskabet, men som planlagt.  
- En del nye investeringer bla. kioskvogn og 
dennes plads, plads til mål, containeren, 
opgradering af klubhus og VEO. 
-Leje af Harbohallen, skal være mere 
synligt i regnskabet, hvem der har brugt 
den. TL tager fat i Diana. 
 
Drøftet om løbende gennemgang af 
regnskab på best.møderne. 
Budget er under udarbejdelse.  
Begge skal fremlægges på gen. Forsamling. 
Der er mange henvendelser vedr. 
kontingent. Ca. 10-15 pr. dag.  
Rykkere er lige sendt ud. Pt. Ca 80 som ikke 
har betalt. 
Der har været spurgt til, om der ikke kunne 
åbnes for nye tilmeldinger på enkelte 
årgange. Det kan der godt, men det er 
årgangen selv, som skal være ansvarlig for 
dette. 
 

3  Kiosk 
 
 

 Vivi orienterer  Vogn er blevet dekoreret flot.  
Fodboldskolen gik godt, men fik kun lige 
vagterne besat. Pt. Er der kun 5 pers. Til at 
dække alle vagterne. Dette er et problem, 
så kunne vi få nogle unge og ”aflønne” dem 
? 
Til næste best.møde skal der testes af med 
aflønnede pers. (75,-pr. time). Voksne skal 
have muligheden for at kunne donere 
beløbet til årgangen.  
VB skriver til de årgangsansvarlige, om 
dette pilot-projekt. Evt. med kalender som 
man kan booke sig ind på. Det er den 
årgangsansvarlige, som står for 
tilbagemeldingen.  
26/8 skal der være Bonbonlandcup i HG, 
hvor kioskvognen også ønskes åben. 
 



4 Træner kabale 
/kontrakter  
 
 

   Der er styr på alle. Kun få mangler at få 
deres kontrakter retur. U13 mangler dog. 
Skal nogle gavekort udfases, og aflønnes i 
stedet med mindre beløb til færre ?  

5 Årshjul 
 
 

   -KlubOffice – kan ikke tildele 2 årgange, så 
skal man oprettes en ny.  
Til efteråret afskaffes U16, så hedder det 
U15+17+19 på drenge. 
-Alle spillere er rykket 1 år op i KlubOffice 
af TL. 
-Planlægning af møde med 
træner/årgangsansvarlige – PD kigger på 
dette 
-Hvem har hvilke boldskabe – TSC sender 
Henrik det som pt. er reg. Hvorefter han får 
lavet en oversigt. 
Der skal sendes info. Ud om, hvordan disse 
skabe skal bruges, og hvem der skal have 
koden. 
-Skema pr. årgangs skal sendes ud, TSC 
laver oplæg, sendes også ud. 
 

6 Nyt fra formanden 
 
 

Orientering fra 
div. møder 
 

Peter 
Ditlevsen 
orienterer 
 

 Nyt tilbud på kunstbane til Sønderdresset. 
Nuværende kunstbane bliver opdateret, så 
levetiden forlænges. 
Klage fra forældre over, at ikke alle børn 
får samme betingelser, men kontingent er 
det samme. Alle får det samme som basis, 
nogle får dog mere, hvis der er frivillige 
hænder til det.  
Tilbagemeldingen til årgangen er, at der 
skal arbejdes på, at få flere faste til at 
hjælpe. Hvad med de 3 som er meldt på pt. 
? Evt. afholdes et forældremøde hvor nogle 
fra bestyrelsen deltager. 
 
Christian Dundorff er ansat som sportschef 
for ungdom (U13-17) herre. Primær opg. Er 
U15+16+17 skal arbejde sammen, så vi kan 
skifte til U15+17 til efteråret. 
Samt tage imod dem der kommer tilbage 
fra efterskole, og har et tilbud til dem. 
Stå for møderne med trænere. Være synlig. 
 
Lys og boldpumpe til containeren skal 
bestilles. Taktikbord ønskes også. Vi kunne 
måske også finde en sponsor til dette bord 
? 
VB spørger Dagrofa om de vil sponsere 6 
boldvogne 
 
Kim Terp har lavet forslag til tøj sponsering. 
PD skal lige have afstemt priser inden det 
sendes ud 
Græs bliver nu slået 2 gange om ugen 

   
 

   



7 Mål og boldskabe 
 

 Henrik  Henrik skaber et overblik over, hvad vi har 
og evt. mangler 
Hvor bestiller vi mål henne ? Købsaftale 
findes hos HIC. Primært 3 mandsmål 
mangler.  
 

8 Ung trænere 
 
 

 Kim  Er vi nødt til at skulle aflønne nye unge 
trænere?  Vi prøver at afprøve et 
pilotprojekt, som hjælpetræner, hvor man 
får ca. 70,- pr. time. Der skal laves en fast 
aftale vedr. hvilke dag osv. (der er skal 
være lidt aldersspredning ifh. Holdet der 
skal hjælpes på). Det er stadig træneren 
som har ansvaret for holdet. Vi afprøver 
med ca. 6-8 personer. 
Dette vil give en ekstra omkostning, som 
der skal tages højde for i budgettet. 
Kim og PD går videre med dette projekt. 

9 Generalforsamling 
 
 

   Kim er ikke på valg. 
TL har bestilt lokale 
Hvem er dirigent? TL undersøger 
PD laver en formandsberetning 
TL sørger for at alle økonomi ting er klart 

10 Kvindeholdet  
 

   Skiftet træner. Far og datter. Godt set up. 
Nye spillere er kommet til. 
Godt fundament at bygge på. Vil også være 
mere synlige i HG. 
Økonomien bliver gennemgået med 
Henning i uge 37 

11  
 
 

    

12  
 
 

    

13  
 
 

   Næste bestyrelsesmøde fastsættes efter 
Gen. Forsamlingen. 

 


